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نشست صميمي سران در خانه ملت حرف اول مقابله با گراني

نشست سران قوا با دعوت رئيس مجلس شوراي اسلامي در جهت تعامل و همدلي هرچه بيشتر ميان مسئولان كشور

بعدازظهر ديروز در خانه ملت برگزار شد.

در لبيك به توصيه رهبر انقلاب انجام شد
نشست صميمي سران در خانه ملت حرف اول مقابله با گراني

نشست سران قوا با دعوت رئيس مجلس شوراي اسلامي در جهت تعامل و همدلي هرچه بيشتر ميان مسئولان كشور بعدازظهر ديروز
در خانه ملت برگزار شد.

در اجراي رهنمودهاي رهبر معظم انقلاب براي تعامل ميان قوا و با دعوت رئيس مجلس ديدارهاي دوره اي ميان سران سه قوه اين بار
در محل مجلس شوراي اسلامي برگزار شد.

سران قوا در اين نشست ضمن صرف ناهار كاري به بحث و تبادل نظر پيرامون موضوعات مهم كشور پرداختند.
اين ديدار و تعامل ميان مسئولان كشور بعد از حوادث اخير در رابطه ميان سه قوه دشمنان كشور را كه چشم به توهم حاكميت دوگانه

در ايران دوخته بودند ناكام گذاشت.
گفتني است رهبر معظم انقلاب شنبه هفته گذشته- 28 بهمن 91- در ديدار پرشور مردم غيور آذربايجان خطاب به مسئولان كشور
فرموده بودند: از مسئولان توقع داريم با صبر، ميدان ندادن به احساسات و ملاحظه مسائل كشور، همه توان و نيروها را براي حل

مشكلات مردم متمركز كنند و حالا كه دشمني هاي دشمن شدت يافته، آنها هم رفاقتهايشان را شدت دهند.
گزارش رئيس مجلس

از نشست سران
علي لاريجاني كه ميزبان جلسه سران سه قوه بود پس از اين نشست به ميان خبرنگاران آمد و در گزارشي در جلسه سران گفت:
اينگونه جلسات هر از چندگاهي تشكيل مي شود و عمدتاً درباره مسائل مختلف داخلي، بين المللي و منطقه اي است كه در اين جلسه
نيز حوادث مهم منطقه مانند سوريه، فعاليت هاي هسته اي كشور، بودجه و كيفيتي كه در تنظيم آن رعايت شده و موضوع گراني ها

صحبت شد.
لاريجاني افزود: در خصوص گراني، تمهيداتي براي كنترل تورم انديشيده شد و اينكه چگونه توليد كشور از طريق صندوق توسعه رونق
پيدا كند و لايحه بودجه به نحوي باشد كه به كمك توليد آيد و اينها روش هايي است كه در مسير كار بيشتر درباره جزئيات آن بحث

خواهد شد.
وي با اشاره به اينكه چنين مسائلي در حد كلان در نشست سران قوا بررسي مي شود، تصريح كرد: جزئيات اين مسائل بايد در بحث

هاي كارشناسي پيگيري شود.
بودجه در مرحله چاپ

و توزيع است
رئيس قوه مقننه درباره زمان ارائه لايحه بودجه به مجلس نيز گفت: اعلام كردند لايحه بودجه در حال چاپ و تكثير است تا هرچه

سريعتر به مجلس ارائه شود كه در صورت انجام مقدمات، فردا و در غير اين صورت در جلسه بعد تقديم خواهد شد.
لاريجاني اعلام كرد: مجلس آماده است تا هرچه سريعتر بررسي لايحه را در دستور كار قرار دهد.

وي در مورد گراني ها و تأكيدات رهبر معظم انقلاب نيز توضيح داد: اين جلسه وجهه همت خود را در اين خصوص قرار داده بوديم كه
چگونه مي شود در مسائل معيشتي مردم به آنها كمك كرد، به گونه اي كه مسائل حاشيه اي بر آن سايه نيندازد.

وي بيان كرد: براساس فرمايشات مقام معظم رهبري، مسائل اصلي كشور بايد در اين جلسات مدنظر قرار گيرد، ما در اين جلسه از
سران قوا دعوت كرديم تا با بحث راجع به اين موضوع، محور كار را بر رونق توليد قرار دهند.

رئيس مجلس شوراي اسلامي گفت: اگر بخواهيم اشتغال در كشور ايجاد شود و نقدينگي به سمت توليد برود، بايد زمينه هاي رونق
توليد فراهم شود و اين كار با روش هاي مختلف اعم از اصلاح نظامات بانكي كه براي توليدكننده نفع داشته باشد، لحاظ كردن

شرايطي در بودجه و قانون گذاري مورد توجه قرار گيرد.
طرح مجلس براي رونق توليد

وي با اشاره به طرحي در مجلس توضيح داد: طرحي در مجلس براي رونق توليد آماده شده كه اگر به بودجه سال آتي برسد در داخل
لايحه بودجه تعبيه خواهد شد و كارهاي جزئي آن در كميسيون ها در حال انجام است.

لاريجاني در خصوص جلسات اقتصادي دولت و مجلس گفت: در جلسات دولت و مجلس ما به اين نتيجه رسيديم كه مورد تأكيد
مقام معظم رهبري نيز بود كه با تهيه بسته اي به مردم كمك كنيم و اين تصميم گيري انجام شد و به زودي نيز اجرا مي شود.

از بودجه چند دوازدهم بي اطلاعم
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رئيس مجلس شوراي اسلامي از ارائه بودجه چند دوازدهم دولت به مجلس ابراز بي اطلاعي كرد و افزود: با توجه به اينكه مجلس در
اين فرصت كوتاه نمي تواند كل لايحه بودجه را بررسي كند لايحه چند دوازدهم ضروري است. رئيس قوه مقننه تصريح كرد: پس از
دريافت لايحه بودجه، مجلس به سرعت كار بررسي آن را آغاز خواهد كرد و نمايندگان فرصتي براي ارائه پيشنهادات خود خواهند

داشت و سپس در كميسيون تلفيق و صحن بررسي مي شود و در صورتي كه كارها تمام نشود بحث چند دوازدهم مطرح مي شود.

1 صفحه 2 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس


